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Fråga från Steven Jörsäter (SD) till kommunstyrelsens ordförande angående andelen 
hyresrätter i utbyggnadsområdena

Det har uppmärksammats på många håll att bostadskonjunkturen är i gungning. I ett 
besvärligt marknadsläge kan byggnadsföretagen komma att utöka andelen hyresrätter.

I en intervju i Mitti i Täby den 30 april 2019 om ämnet bekräftar Erik Andersson (M), 
kommunstyrelsens ordförande, att andelen hyresrätter redan nu förefaller öka.

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är:

Finns det en risk vid en fortlöpande försämring av byggkonjunkturen att vi kommer att 
få en stor andel hyresrätter i beståndet under de närmaste åren?

För Sverigedemokraterna i Täby

Steven Jörsäter


